



Safely Travel to Japan

One-Stop COVID-19 Testing Services

安心遊日本——輕鬆、貼心、一站式新冠檢測服務

Hotline 熱線: 2835-0509 / 2835-0699*

Our professional Japanese team will help you
由日本人專業團隊助您



Make an appointment for
COVID-19 testing
預約2019冠狀病毒病
核酸測試



Prepare a PCR test
certificate that meets
Japan's entry requirements
準備符合日本外務省
要求的測試結果證明



Answer enquiries about
the PCR test certificate
解答2019冠狀病毒病
核酸測試證明的疑問

COVID-19 Testing for Travel to Japan

入境日本新冠檢測計劃 *(Medical consultation is optional and available for a fee. 醫生面診為選擇性服務, 診金另計。)*



Deep Throat Saliva PCR Test (DTS)
深喉唾液核酸測試

HK\$ **1,000**

Nasopharyngeal Swab PCR Test (NPS)
鼻咽拭子核酸測試

HK\$ **1,500**

Note: The pre-entry test is not required for traveler who can obtain valid COVID-19 vaccination certificate with 3 doses of specific vaccines. For information on Japan's latest pre-entry testing requirements, please refer to the following websites:

備註: 已接受3劑指定新冠疫苗並能提供有效證明人士可豁免入境前2019冠狀病毒病檢測。就日本最新公佈的入境前檢測要求, 請參閱下列網站:

www.hk.emb-japan.go.jp/itpr_zh/visa.html

www.mhlw.go.jp/stf/seisakunitsuite/bunya/border_vaccine.html

* This is a dedicated hotline for our "COVID-19 Testing for Travel to Japan" service only. For general COVID-19 PCR testing, please make an appointment via our website or the HKAH mobile app.

此熱線只供查詢及預約入境日本新冠檢測計劃。一般2019冠狀病毒病核酸測試, 請通過本院網站或香港港安手機應用程式預約。

In case of dispute, the decision of Hong Kong Adventist Hospital – Stubbs Road shall be final.
如有任何爭議, 香港港安醫院—司徒拔道享有最終決定權。

Effective Date 生效日期: 2022/7/19